

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2020-11-03
Plats:	Teams
Närvarande	Pär Eriksson Michael Petersson Maria Larsson Satu Verlinna Ulrika Kårefjärd Ulf Pettersson Johan Sjöberg Roger Gill Nina Lindström Peter Lundh (punkt 4b) Tobias Sörlisten (punkt 4b) Helen Johansson (punkt 4b)
Ej närvarande:	Sonja Andersson

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokoll, 2020-10-06, till handlingarna.

3. Läget på Orrliden

- a. *Ombyggnationen*
Alla lag tog sitt ansvar och det gick mycket bra att rensa bland alla förråd. Vem som ska bygga är inte riktigt klart än, men anbuden är på väg ut. Barackerna på baksidan är särade på och de tre sista ska rivas/flyttas inom kort.
Vi behöver fräscha upp våra två förråd bakom klubbhuset (där bla grillen och kritmaskinen står) och det bör ske i samband med andra ombyggnationen.
Vi **uppdarar** till Maria och Micke att återkomma med en kostnadskalkyl.
- b. *Läktaren*
Oskar Parnéus har varit ner på Orrliden och gjort underlaget som läktaren ska stå på men eftersom bygglovet ännu inte är klart så kan vi inte sätta upp den än. Vår förhoppning är att få upp konstruktionen innan vintern och svetsa ihop fundamentet samt rostskydda det. Micke **ansvarar** för processen.
- c. *Förtydligande Orrlidengruppen*
Vi **beslutar** att Micke, Satu och Maria är kärnan i arbetsgruppen och ser till att ha kontinuerliga möten samt bjuder in resurser vid behov. Sammanställande för gruppen är Micke.

4. Summering av läget i fotbollsverksamheten

Peter Lundh, Tobias Sörlisten och Helen Johansson var inbjudna till denna punkt för att summera säsongen efter vårt uppstartsmöte med styrelsen i våras.

a. *Avstämning Ungdomsverksamheten*

Vi har lite tufft med truppen i bla P06 och några lag till. De kämpar på för att locka fler spelare och går det inte att hålla ålderskullarna så slår vi ihop två kullar för att bilda starkare lag rent antalsmässigt.

Vi **uppdrar** till Fotbollskommittén att summera lagen och se vart extrainsats behövs.

b. *Seniorverksamheten Herr och Dam*

Säsongen har inte riktigt blivit som det var tänkt både med tanke på Covid och resultatmässigt, men Dam/Flick-fotbollen har en härlig trupp som krigat på varje match. Mycket tufft motstånd men tränarna är imponerade över tjejernas målmedvetenhet. Det har varit bra samarbeten mellan div3-, div4- och U-laget. Just nu vet vi inte riktigt hur många spelare vi får kvar då några har gått tillbaka till Triangeln och några som just nu provtränar med United. Vi **uppdrar** till Fotbollskommittén att se över möjlighet till samarbete med United.

Vad gäller herrarna så föll vi tyvärr ur div5 och just nu letar vi både tränare och spelare. Vi har öppna träningar i november och hoppas på att få in mer spelarmaterial. Vad gäller tränarrollen så letar vi vidare.

c. *Bildande av Fotbollskommitté*

Uffe har tillsatt kommittén med följande personer; Satu Verlinna, Conny Värehamn, Malin Andersson och Joakim Wallgren.

d. *Eventuellt nya beslut och riktlinjer rörande Corona*

Vi håller fast vid våra skrivna riktlinjer och håller oss uppdaterade på FHM:s och Region Sörmlands förändringar i rekommendationer.

Damernas avslutning på fredag sätts på "hold" till dess att vi har säkrare tider.

5. Satsningar 2020-21

a. *Idéer och satsningar inför nästa säsong – prioriteringar och ekonomi*

Det framkom lite önskemål från tränarträffen och vi ser till att få det uppställt med ekonomiska siffror. Tex mellis för spelare som kommer direkt från skolan.

Vi **uppdrar** till Fotbollskommittén att titta på möjligheterna med Marcus-pengarna.

6. Ekonomi – lägesrapport

a. *Ekonomiska läget jan-okt*

Det händer inte så mycket just nu på det ekonomiska. Vi fick dock betala tillbaka en liten summa i kompensationsersättningen till Dalian i Kina då SvFF skrivit felaktigt datum på när Marcus gick från oss till IFK.

Vår vaktmästare har nu gått ner på 10 timmar i veckan då vi hamnat i lågsäsong. Skulle det dyka upp behov att öka på med några enskilda timmar så har Maria och Roger styrelsens mandat att fatta beslut om detta.

b. *Ansökan kompensation*

Vi har skickat in en ny ansökan om kompensation för höstens ekonomiska bortfall.

7. Rapporter och inbjudningar

a. Kansliet aktuella frågor

Bokningen av Orrliden, till externa lag, kommer att ske via kommunens bokningssystem men Maria är den som kommer sköta prissättningen tillsammans med Roger.

Orrlidengruppen **ansvarar** för att reda ut parkeringskaoset vid Orrliden.

Det gäng som tidigare spelat innebandy under vintern önskar nu spela volleyboll istället. Styrelsen ställer sig positiva till detta så länge alla är medlemmar i föreningen.

8. Styrelsemöten hösten 2020

a. Tisdagar 18.00-20.00

8 december

b. Förslag till tider för våren 2021

9 februari – 9 mars – 13 april – 4 maj – 8 juni

9. Övriga frågor

Vi missade frågan om hur mycket pengar som fattas från herrlagets inbetalningar av medlemsavgifter. Det tas upp vid nästa möte.

Vi bör ha en hjärtstartare i klubbhuset och gubbklubben har tidigare aviserat att de kan sponsra. Men det krävs att vi går en utbildning i hanteringen.

Vi behöver även en bår och sätter den på önskelistan bland Marcus-pengarna.

a. Inför hösten

Domaransvarig – vi får ha en idé inför 2021

Diplomerad förening – ambitioner 2021 – återkommer december alt februari

10. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Vi **beslutar** att Micke och Maria tar fram kostnadsförslag på ombyggnad av förråd
- Micke **ansvarar** för byggnationen av läktaren
- Vi beslutade om konstellationen av Orrlidengruppen
- Fotbollskommittén har fått i **uppdrag** att summera läget i ungdomslagen
- Fotbollskommittén får i **uppdrag** att ta en diskussion om samarbete med Eskilstuna United
- Damlagsavslutningen "parkerar" för att sättas nytt datum på till när pandemin lugnat sig igen
- Vi **uppdrar** till Fotbollskommittén att ta fram förslag på större insatser via Marcus-pengarna
- En ny ansökan om kompensation för höstens ekonomibortfall har skickats in
- Maria och Roger sköter prissättningen på bokningen av Orrliden och anpassar den till övriga planhyror i Eskilstuna
- Orrlidengruppen **ansvarar** för att reda ut parkeringsfrågan kring Orrliden

- Hur ser inbetalningarna ut från herrlaget rörande medlemsavgifter

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson